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Abstract (en)
[origin: WO9117311A1] Road form layer characterized in that it is substantially comprised of fine sand whose grain size is defined by the ratio d/D
wherein d corresponds to small diameter particles and D corresponds to larger diameter particles, this sand satisfying the relationship d = 0 et D 6
mm, and being associated with synthetic fibres in an amount approximately comprised between 0.2 et 5 per thousand by weight, preferably between
0.5 and 1 per thousand.

Abstract (fr)
Couche de forme de chaussée caractérisée en ce qu'elle est essentiellement constituée par du sable fin de granularité définie par le rapport d/D
dans lequel d correspond aux particules de petit diamètre et D aux particules de diamètre supérieur, ce sable satisfaisant aux relations d = 0 et D
6 mm, et étant associé à des fibres synthétiques en quantité environ comprise entre 0,2 et 5 pour mille en poids, de préférence entre 0,5 et 1 pour
mille.
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